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Närvarande ledamöter

och ersättare

Övriga närvarande Anna-Karin Maletka, verksamhetschef Centrala området § 10

Lotta Lindberg, myndighetschef §§ 3-5, § 8

Anna Falkenstam, ekonomichef § 7

Bo Rosengren, planeringssekreterare § 6
Niklas Lindqvist, enhetschef mötesplatser §§ 3-5
Johanna Svensson, frivilligsamordnare §§ 3-5
Camilla Gärdebring, förvaltningschef §§ l-8

Utses att justera Ingvar Persson

Paragraler som protokollet
omfattar §§ 1-10
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§ I Val av justerare

Ingvar Persson väljs att justera dagens protokoll.

Informationen tas till protokollet.
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§ 2 Protokoll från föregående möte

Inga synpunkter finns på föregående protokoll.

Informationen tas till protokollet.
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§ 3 Stöd till anhöriga

Lotta Lindberg, myndighetschef, informerar om insatserna som görs i den
förebyggande processen och stöd till anhöriga.
I september 2015 övergick ansvaret för den förebyggande processen till
myndighetsenheten.
Det har genomförts en enkät till anhöriga/närstående. Man efterfrågade
tydlig information, man har svårt att ta emot insatser i ett tidigt skede, det är
viktigt att personal har kunskap om anhörigas situation.
Omsorgsförvaltningen ändrade rutinen för anhörigbidrag i maj 2016. Det är
fler kunder idag med anhörigbidrag jämfört med innan rutinen ändrades.

Presentation av kö till vård- och omsorgsboende.

Bildspel bifogas till protokollet.

Inforrnationen tas till protokollet.

Justerandes signatur
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§ 4 Uppsökande verksamhet

Niklas Lindqvist, enhetschef mötesplatser, och Johanna Svensson,
frivilligsamordnare, informerar om insatserna som görs i den förebyggande

processen.

2016 slogs det rekord i anföl besök på mötesplatserna, över 100 000 besök.
Antal personer som upplever en ofrivillig ensamhet har minskat.
Det har också genomförts insatser med ambulerande, utflyttade,
mötesplatser för att finnas där medborgarna finns. Resultatet har varit
blandat.

Fortsatt utveckling av kulturaktiviteter i samarbete med Region Skåne och
högskolan.
Samarbete med hemtjänsten för att förebygga ofrivillig ensamhet och
utveckla anhörigstödet.

Informationen tas till protokollet.
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/7

'f



KRISTIANSTADS KOMMUN

(12)

PROTOKOLL 6

2017-Ol-27

§ 5 Förebyggande arbete/frivilliga

Johanna Svensson, frivilligsamordnare, informerar om frivilligsamordning
och volontärarbete.

Man håller på att utveckla frivillighetsarbetet. Det är viktigt att det inte bara
är äldre som man vänder sig till.
Det som är viktigt med frivilligsamordning är att rikta sig till enskilda
personer. Det har bland annat gjorts ett studiebesök i Lund som har en
väldigt väl fungerande volontärverksamhet.

Inforrnationen tas till protokollet.
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§ 6 Hyra av lokaler mötesplatserna

Bo Rosengren, planeringssekreterare, informerar om hyra av lokaler på
vård- och omsorgsboendena. Hår- och fotvård är tänkt att utföras för de som
bor på boendena. Det är privata entreprenörer som utför detta. Det får inte
tas ut någon hyra för detta. Om hyra hade tagits ut, hade entreprenörer fått
besittningsrätt. Dessutom måste flera olika frisörer kunna använda lokalen
vid olika tillfällen.

De boende kan låna en lokal på boendet för t.ex. födelsedagsfirande.

När det gäller mötesplatser och liknande lokaler, t.ex. trygghetsboende, är
förslaget att följande ska gälla:

Likaprinciper måste gälla. Dessutom ska inte kommunen förstöra
marknaden för lokaluthyrare. Om kommunen ska låna ut en lokal krävs det
en stor administrativ insats av kommunen. Därför är ett förslag att

kommunen ska ha en generös inställning till att låna ut lokaler till sådana
gmpper som ligger inom omsorgsförvaltningens verksamhet, t.ex.
pensionärsorganisationer och personer med funktionshinder, dock inte till
privatpersoner i öwigt.

Informationen tas till protokollet.
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§ 7 BudgeUstyrkort

Anna Falkensföm, ekonomichef, presenterar budgeten och styrkortet.
Ekonomin är god. Inga besparingar är utlagda. Det är en balanserad budget.
Politiken har valt att sätta fokus på kvaliteten till våra medborgare och på
sjukskrivningarna. Det är även fokus på måltidsmi5ö och god mat, samt
trygghet.

Styrkortet bifogas protokollet.

Inforrnationen tas till protokollet.
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§ 8 Verkställda besluti vård- och omsorgsboende

Lotta Lindberg, myndighetschef, infortnerar om besluten.

Informationen tas till protokollet.

Justerandes signatur
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§ 9 Kommunens hemsida

Denna punkt stryks.

Justerandes signatur
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§ 10 Övrigt
* Deltagare i KPR

De förtroendevalda ska vara kvar under hela perioden som de är valda
för. Omsorgsförvaltningen bestämmer enbart antalet representanter
totalt, inte antalet från varje organisation.

* Matpatrullen

Detta ska göras på mötesplatsernas restauranger. På vissa platser
behöver man anmäla detta i förväg.

* 75-kortet

Det skickas ut till alla i kommunen. Ett sådant kort kostar kommunen

200 kronor per person. Ett förslag är att det i sföllet borde ställas en
fråga om man vill ha ett sådant kort eller inte. Ellena Dellios Vukic, KS,
tar med sig frågan till kommunstyrelsen och återkommer.

* Rätten till heltid

Tanken är att den ordinarie personalen ska täcka upp på sina
arbetsplatser vid frånvaro, i stället för timvikarier. På nästa KPR bjuds
Birgitta Ripstam Svanell, projektledare för heltidsprojektet, in för att
informera mer om rätten till heltid.

* Rapport om äldreriksdagen (de har inte fått rapporten)

Rapporten har lämnats till Hanna Rogland för att kopieras och
distribueras till deltagarna. Den bifogas till protokollet.

* Händelsen som har det har skrivits om i tidningen

Anna-Karin Maletka informerar och svarar på frågor om Lex Sarah-
händelsen som det har skrivits om i tidningen nyligen.

* Malin Bergkvist bjuds in till nästa KPR för att informera om
kommunens hemsida.

* Rapport om tillgänglighet bifogas protokollet.

* Information om sophantering tas upp på nästa KPR.

* Information om bostadsanpassning tas upp på nästa KPR.

Justerandes signatur
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Inforrnationen tas till protokollet.
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